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GENERALFORSAMLING I FLADSÅ RIDEKLUB 
 

Tirsdag den 20. februar 2024 
 
 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslog Arne Grønborg til dirigent. Arne takkede for valget og bad 
forsamlingen om at udpege en referent. 
 
Bestyrelsen foreslog sekretær Susanne Skov, som blev valgt til referent. 
 
Arne Grønborg konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og dermed 
beslutningsdygtig. 
 

2. Bestyrelsens beretning v/ formand Tonni Travers Lindholm 
Tonni fremlagde bestyrelsens beretning, som også var tilsendt bestyrelsens medlemmer 
og lå fremme på bordene på dagen. 
Beretningen blev taget til efterretning. 
 

3. Revideret regnskab for 2023 til godkendelse v/ formand Tonni Travers Lindholm 
Tonni gennemgik årsregnskabet. Der var ingen kommentarer og regnskabet blev 
godkendt. 
 

4. Budget for 2024 v/ formand Tonni Travers Lindholm 
Tonni gennemgik budgettet for 2024 og kommenterede hvor der var ændringer i 
forhold til sidste år. I forhold til sidste år (2023) forventes et overskud pga. et stort 
sponsorat modtaget i januar 2024. Budgettet blev godkendt. 
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
Ingen forslag var indkommet. 
 

6. Fastlæggelse af kontingent for 2025 
Bestyrelsen foreslår uændret. 
Seniorer kr. 450,00 
Juniorer kr. 350,00 
Kontingentet blev godkendt. 
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7. Valg til bestyrelsen 

På valg er: 
Formand Tonni Travers Lindholm - blev genvalgt. 
Sekretær Susanne Skov - blev genvalgt. 
 

8. Valg som suppleant 
Sif Nissen - blev genvalgt. 
Kristina Sørensen - blev genvalgt. 
Emilia – modtog ikke genvalg 
 

9. Valg af revisor 
Per Nielsen – modtog genvalg og blev valgt 
Arne Grønborg – modtog genvalg og blev valgt 
 

10. Eventuelt 
Arne Grønborg (formand for HYP) fortalt at HYP har besluttet at fortsætte med at give 
tilskud til FRKS i 2024 som tidligere år. De meddelte, at tilskuddet nok ville blive større i 
år end tidligere år. Der er allerede blevet indbetalt 36.000,- kr. til klubben. 
De havde ligeledes været tale om, at det kunne være en god ide at lave et 
støttemedlemsskab til HYP, hvor det årligt vil koste 100-150 kr. 

Kristina foreslog at der skal afholdes loppemarked igen, men at det skal flyttes til senere 
af hensyn til kulden. Der skal annonceres bedre og meddeles, at det ikke kun er 
rideudstyr der sælges. 

Sif foreslog, at det ville være bedre, hvis der blev lavet bane til kæphestestævne på 
midten af ridehuset og så standene var uden om, så kæphesterytterne ville blive set af 
alle.  

Tonni takkede for fremmødet, god ro og orden samt for valget. 
 
Ref. Susanne Skov 
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Dato 20/2 2024 
 
 
 
 
 
________________________________ 
Dirigent Arne Grønborg 


